

Forgings, Stampings,
Sheet Metal Parts,
Fabricating Parts,
Die Parts, Metals

锻件、冲压件、钣金件、
制作件、模具零部件、金属件



MetalComp China 2021

第二十二届中国国际金属成形零部件博览会





Exhibition Profile

- Forgings
- Stampings/Pressing Parts
- Sheet Metal Parts/Fabricating
- Others in Parts
- Data, Intelligent, Informationizing and Automation
- Welding Materials
- Die/Tooling/Tool Materials and Repairing Materials
- Ingot, Billet and Steel Bar, Nonferrous Materials
- Sheet/Plate, Tube/Pipe, Sections and Wire
- Saw Blade and Band, Sheet/Plate Surface Cleaning Materials
- Lubricant, Coolant and Protection Materials
- Others in Materials & Auxiliary Materials
- Plant Facilities and Storage Equipment of Sheet Metal Forming
- Process and Quality Control, Safety and Environment Protection
- Media, Organization (Association) and Service Suppliers
- Others

展品范围

- 锻造零部件
- 冲压零部件
- 钣金制作零部件
- 零部件其他
- 数据处理、智能化、信息化及自动化系统
- 板材成形件、模具及焊接与连接检测 / 检验
- 焊接材料
- 模具钢及模具焊补材料
- 钢锭、钢坯及金属棒材，有色金属
- 金属板材、管材、型材和线材
- 锯片、锯条、金属板材表面清理材料
- 润滑、冷却和防护材料
- 材料与辅助材料其他
- 工厂设备和仓储设备
- 工艺控制、质量保证、安全生产与环境保护
- 媒体、行业组织、进出口服务与企业管理服务
- 其他



【 Hits 】

- Standardization and precision ● Lightweight structure ● Global procurement and grade supply
- Just in delivery ● Designing and originality ● Test/inspection and automation
- Quality management and control
- Surface conditioning and antirust and anticorrosion
- Informationizing and digitalization

【 行业热点 】

- 标准化和精密化 ● 结构轻量化 ● 全球采购与等级供应 ● 及时交货
- 设计与创意 ● 检测与自动化
- 品质管理与控制 ● 表面处理与防锈防腐
- 信息化和数字化

Floor Plan·Hall 3

展位图·3号馆



即刻线上报名 Reserve Online

www.china-metalform.com

Price of Booth

Area	Package Booth (CNY/9m ²)	Raw Space(CNY) (From 36m ²)
Area A	Style A: 22.800,00 Style B: 24.800,00 Style C: 26.600,00	2.200,00
Area B	Style A: 14.800,00 Style B: 16.800,00 Style C: 18.800,00	1.400,00

Notes: More information, please contact salesman.

展位价格

区域	标准展位(元 / 9m ²)	光地(元) (36m ² 起租)
A区	方案A: 22,800.00 方案B: 24,800.00 方案C: 26,600.00	2,200.00
B区	方案A: 14,800.00 方案B: 16,800.00 方案C: 18,800.00	1,400.00

注: 更多资讯请咨询销售人员



MetalComp China 2021 第二十二届中国国际金属成形零部件博览会

"MetalComp China" originated from "ChinaForge Fair", which became a part of "MetalForm China" in 2007. It is one of the six sub exhibitions and a centralized display platform for domestic and overseas forging, stamping and sheet metal products. It is also the only exhibition platform of "metal forming parts" in the world. Every year, excellent parts manufacturers at home and abroad bring their special products to the scene for exhibition. CCFMI conducts the selection of "Shengong (Masterpiece)" award for high-quality metal forming products on the spot. Meanwhile, it invites thousands of users' purchasing department personnel around the world to visit the exhibition and carry out procurement docking activities.

"中国国际金属成形零部件博览会"起源"中国国际锻造展览会"，于2007年成为"中国国际金属成形展"的组成部分，是六大子展之一，是国内锻造、冲压、钣金制作产品的集中展示平台。也是世界上唯一的"金属成形零部件"的展示平台，每年来自国内外优秀的零部件生产企业携带其特色产品现场展示，中国锻压协会现场针对优质的金属成形产品进行"神工奖"评选，同时邀约全球几千家用户采购部门人员参观展会，进行采购对接活动。



Organizer

主办单位



中国锻压协会
Confederation of Chinese Metalforming Industry

Sales Department-Exhibition Department
金属成形展事业部 - 展商服务部

Tel: 电话: 010 5305 6669

Fax 传真: 010 5305 6644

URL 网站: www.china-metalform.com

Email 邮箱: metalform@chinaforge.org.cn